

## MINUTES OF PROCEEDINGS

MONDAY, JUNE 8, 1992

(25)

## [Text]

The Standing Senate Committee on Transport and Communications, met this day in room 257 East Block, at 4:05 p.m., the Chairman, the Honourable Donald H. Oliver, presiding.

*Members of the Committee present:* The Honourable Senators Adams, Forrestall, Graham, Oliver, Spivak and Sylvain. (6)

*In attendance:* Professor Hudson Janisch of the Faculty of Law, University of Toronto, Counsel to the Committee, Susan Alter and René Lemieux from the Research Branch of the Library of Parliament and Mr. Bruce Carson.

*Also in attendance:* The official reporters of the Senate.

*Appearing:* The Honourable Perrin Beatty, Minister of Communications.

*Witnesses:**From the Department of External Affairs and International Trade:*

Meriel Bradford, Assistant Chief Negotiator, Office of North American Free Trade Negotiations—Services.

*From the Canadian Radio-television and Telecommunications Commission:*

L.R. Sherman, Vice-Chairman;  
Allan Rosenzweig, General Counsel, Telecommunications;  
Ian Scott, Chief Regulatory Research, Telecommunications.

*From the Department of Communications:*

Michael Binder, Assistant Deputy Minister;  
Paul Racine, Assistant Deputy Minister, Communications Policy;  
Philip Palmer, General Counsel, Director, Legal Services;  
Doug MacEwen, Manager, Industry Structure Analysis, Telecommunications Policy Branch;  
Elizabeth Gilhooly, General Counsel, Legal Services.

Pursuant to the Order of Reference adopted by the Senate on Wednesday, March 25, 1992, the Committee continued its examination of the subject-matter of Bill C-62, *An Act respecting telecommunications*.

Mrs. Bradford made introductory remarks and along with Mr. MacEwen and Mrs. Gilhooly answered questions.

At 5:15 p.m., Mr. Sherman and with the assistance of Messrs. Rosenzweig and Scott answered questions.

## PROCÈS-VERBAL

LE LUNDI 8 JUIN 1992

(25)

## [Traduction]

Le Comité sénatorial permanent des transports et des communications se réunit aujourd'hui à 16 h 05, dans la salle 257 de l'édifice de l'Est, sous la présidence de l'honorable Donald H. Oliver (président).

*Membres du Comité présents:* Les honorables sénateurs Adams, Forrestall, Graham, Oliver, Spivak et Sylvain. (6).

*Présents:* Le professeur Hudson Janisch de la Faculté de droit, Université de Toronto, avocat auprès du Comité, Susan Alter et René Lemieux, du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement, et M. Bruce Carson.

*Aussi présents:* Les sténographes officiels du Sénat.

*Comparaît:* L'honorable Perrin Beatty, Ministre des communications.

*Témoins:**Du ministère des Affaires extérieures et du commerce extérieur:*

Meriel Bradford, Négociateur en chef adjoint, Bureau des négociations sur le libre-échange nord-américain—Services.

*Du Conseil de la radio-diffusion et des télécommunications canadiennes:*

L.R. Sherman, vice-président;  
Allan Rosenzweig, avocat général, télécommunications;  
Ian Scott, chef recherche en réglementation, télécommunications.

*Du ministère des Communications:*

Michael Binder, sous-ministre adjoint;  
Paul Racine, sous-ministre adjoint, politique des communications;  
Philip Palmer, avocat général, directeur, services juridiques;  
Doug MacEwen, gestionnaire, analyse de la structure de l'industrie, Politique des télécommunications;  
Elizabeth Gilhooly, avocat général, services juridiques.

Conformément à l'ordre de renvoi adopté par le Sénat le mercredi 25 mars 1992, le Comité poursuit l'examen du projet de loi C-62, *Loi concernant les télécommunications*.

Madame Bradford fait une déclaration liminaire et, avec M. MacEwen et Madame Gilhooly, répond aux questions.

À 17 h 15, M. Sherman, avec l'aide de MM. Rosenzweig et Scott, répond aux questions.